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Javasolt napirend: 

1. HungaroMet vezérigazgatójának tájékoztatója az intézmény átalakulásáról, 

2. 2024 évi Meteorológia Tudományos Napok programjának megvitatása, 

3. Egyebek. 

Az egyes napirendi pontok összefoglalója: 

1. Az ülés első felében Szanka Gábor a HungaroMet vezérigazgatója tájékoztatta a bizottság 

tagjait az intézmény átalakulásáról. Elmondta, hogy a HungaroMet egy zártkörűen működő 

részvénytársaság, amelynek egyedüli tulajdonosa a Magyar Állam. A tájékoztatás kitért arra, 

hogyan képzeli el az új vezetés a társaság működését a jövőben, valamint azt, hogy nagyon 

fontosnak tartja a szakember utánpótlás megoldását. A bizottság tagjai jelezték, hogy a 

szolgáltatások fejlesztéséhez is fontos, hogy az intézményben folytatódjanak a tudományos 

kutatások, ugyanakkor meg kell kezdeni az egyeztetéseket más szervezetekkel (az energetika 

mellett közlekedés, agrárium, vízügy, egészségügy stb.) is, mert alapvetően ezek a szektorok 

használják a meteorológiai produktumokat. A szakember képzés kapcsán a bizottság 

egyetemeket képviselő tagjai ismertették álláspontjaikat, majd ezt a témát azzal zártuk, hogy a 

HungaroMet az egyes egyetemekkel külön-külön fog együttműködési megállapodást kötni. A 

bizottság jelezte a vezérigazgató felé, hogy fontosnak tartja, hogy legyen kidolgozva egy 

ösztöndíj rendszer, amely a meteorológus szakmát már a pályaválasztásnál vonzóvá tenné a 

fiatalok számára. 



2. Idén az 50. Meteorológiai Tudományos Napokat (MTN) rendezi meg a bizottság. A 

rendezvény témájára több javaslat is érkezett, végül a bizottság úgy döntött, hogy a pontos 

címet majd a következő alkalommal fogjuk meghatározni. A rendezvényen kiemelt téma lesz 

az balatoni viharjelzés 90. évfordulója is. Minden albizottságtól 3-4 előadás javaslatot várunk 

április elejéig. A beérkező javaslatok alapján lesz összeállítva a MTN programja a következő 

ülésünkön. Az Akadémia épületének elhúzódó felújítása miatt idén is a bizottságnak kell 

találnia helyszínt a rendezvénynek. Weidinger Tamás felvetette, hogy rendezzük az MTN-t az 

ELTE-n és felajánlotta, hogy felveszi a kapcsolatot az ELTE-vel, tájékozódik, hogy van-e erre 

lehetőség, ha igen milyen feltételekkel. 

3. Az egyebek alatt felkértük az Albizottsági elnököket szervezzék meg az alakuló üléseket, 

ahol az elnökök és a titkárok választása/újraválasztása is meg kell, hogy történjen. Dobi Ildikó 

jelezte, hogy lemond a Légköri Erőforrás Albizottság elnöki posztjáról, amelyet Szépszó 

Gabriella venne át. 
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